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Brněnský rodák Armin Mazić podepsal v Kolíně smlouvu na jednu sezónu s
následnou dvouletou opcí.

Armine, v 27 letech toho máš hodně odehráno a to i v několika zahraničních ligách,
pověz našim fanouškům, kde všude jsi působil.

Nejdéle jsem působil v Itálii, dále jsem hrál v Chorvatsku, Bosně, Anglii a Česku. Jsem
takový mladý veterán! (směje se)

V sezóně 2018/2019 jsi poprvé nastoupil i v české nejvyšší soutěži Kooperativa NBL
za USK Praha, jak si se k angažmá v týmu z hlavního města dostal?

V Praze jsem podepsal smlouvu během sezóny a ukázalo se to jako chyba, protože si myslím,
že je pro hráče důležité být s týmem už od začátku sezóny.

V loňské sezóně jsi v Itálii hájil barvy týmu Gemini Murano, jak se Ti dařilo?

Žil jsem v centru jednoho z nejhezčích měst na světě. Co se týče basketbalové kariéry, je
škoda, že sezóna kvůli Covid-19 skončila tak brzo, protože jsme byli 2. v tabulce a myslím, že
jsme to mohli dotáhnout na 1. místo.

Jsi ve své hře vcelku variabilní, můžeš nastupovat na pozicích 1-3, kde jsou podle
Tebe tvoje největší přednosti?

Je těžké soudit sám sebe, ale kdybych měl vybrat jednu věc, která mi podle mě jde, tak je to
přehled ve hře.

Jsi rodákem z Brna, ovšem tvé jméno česky nezní, můžeš našim fanouškům
přiblížit, jak ses vlastně stal Brňákem?

Moji rodiče jsou z Bosny a do Česka přišli za prací. Kvůli tomu, že jsem se měl narodit, jsme
v Česku zůstali do mého 11. roku, ale cítím se jako pyšný Brňák!

Tým kolínských Medvědů doznává značných změn, ať už s ohledem na nového
trenéra nebo na nové tváře v týmu. Jak se těšíš na novou výzvu ve své kariéře a kam
by si to chtěl s Kolínem dotáhnout?

Po rozhovoru s trenérem je jednoznačně cílem play off a nic méně se hlavně těším na
začátek sezóny, protože jsme všichni my, hráči, už dlouho bez toho, co milujeme nejvíc a to
jsou zápasy.

Poslední otázka, co by si vzkázal fanouškům kolínských Medvědů?



Doufám, že bude chodit na zápasy hodně lidí, protože si myslím, že hráči hrají lépe s plnou
halou.
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